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متن پرسش

سلام: خدا قوت چرا از فقها و مراجع تقلید این قدر تشرفات خدمت امام زمان (عج) نقل شده در حالی

که از عرفا و فلاسفه ی بزرگ چیزی نشنیده ایم؟ آیا مردم نشنیده اند و یا چیزی نیست برای گفتن؟ آیا

تاکید فقها بر انحراف یا شک و شبهه دار بودن فلسفه و نیز عرفان با مسئله فوق تاد نمی شود؟ با

تشکر فراوان و التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: موضوع تشرف بسیار عمیقتر و حساستر از آن است که با این نوع

برداشتها بتوان تکلیفش را یکسره کرد. بعضی از بزرگان حکمت و عرفان متوجهاند که بعضاً با

ذهنیات خود به دنبال حضرت هستند. با توجه به این فرمایش شما، پس عملاً باید فقها هم کار خود

را ترک کنند و به پینهدوزی و خیاطی رجوع نمایند! موفق باشید


